



## Story 1: Tyrannosaurs weren't all invincible Dinosaur skeleton replicas

### 故事一：暴龙并非全是无敌的霸者 恐龙骨架复制品

The *Hadrosaur*, or *Duckbill* was a strange looking dinosaur. It was named duck bill because it had a head and beak just like a duck! When you visit the exhibition, be sure to go and look at the *Hadrosaur* and *Albertosaurus* dinosaur skeleton replicas which are on display.

Look at the *Hadrosaur* skeleton below. Make a note of four interesting features you can see by looking at the skeleton. Use the hints provided to help you.

鸭嘴龙，或鸭嘴是一个外表奇怪的恐龙。牠被命名为鸭嘴，因为牠的头部和嘴就像鸭子一样！当你参观展览时，一定要去看看鸭嘴龙和艾伯塔恐龙的骨架复制展品。

看看下面的鸭嘴龙骨架。记下四个你可以查看到的有趣特征。您可使用提示来帮助您解答。



# Dinosaur skeleton replicas

## 恐龙骨架复制品

### Hadrosaur Features 鸭嘴龙的特点



Head 头:

ANSWER

答案



Feet 脚:

ANSWER

答案



Tail 尾:

ANSWER

答案



Neck 颈:

ANSWER

答案

### Dino Fact!

These dinosaurs lived at the same time as *T-Rex* during the Cretaceous period 130 million years ago. They became extinct because of a catastrophic asteroid impact, and massive long-term volcanic eruptions.



### 恐龙冷知识!

这些恐龙在一亿三千万年前 與霸王龙住在同一时间，牠们都因陨石撞击以及长期的大规模火山活动所引起的灾难而灭绝。



## Story 1: Tyrannosaurs weren't all invincible Dinosaur skeleton replicas

### 故事一：暴龙并非全是无敌的霸者 恐龙骨架复制品

The *Hadrosaur*, or *Duckbill* was a strange looking dinosaur. It was named duck bill because it had a head and beak just like a duck! When you visit the exhibition, be sure to go and look at the *Hadrosaur* and *Albertosaurus* dinosaur skeleton replicas which are on display.

Look at the *Hadrosaur* skeleton below. Make a note of four interesting features you can see by looking at the skeleton. Use the hints provided to help you.

鸭嘴龙，或鸭嘴是一个外表奇怪的恐龙。牠被命名为鸭嘴，因为牠的头部和嘴就像鸭子一样！当你参观展览时，一定要去看看鸭嘴龙和艾伯塔恐龙的骨架复制展品。

看看下面的鸭嘴龙骨架。记下四个你可以查看到的有趣特征。您可使用提示来帮助您解答。



## Dinosaur skeleton replicas

### 恐龙骨架复制品

#### Hadrosaur Features 鸭嘴龙的特点



Head 头：

A strong crown on its head

牠的头上有一个强壮的冠。



Feet 脚：

Toes on its feet.

牠的脚有脚趾的。



Tail 尾：

A long thick tail.

牠有一條长而粗的尾巴。



Neck 颈：

A short strong neck.

牠有短而结实的脖子。

#### Dino Fact!

These dinosaurs lived at the same time as *T-Rex* during the Cretaceous period 130 million years ago. They became extinct because of a catastrophic asteroid impact, and massive long-term volcanic eruptions.



#### 恐龙冷知识！

这些恐龙在一亿三千万年前 與霸王龙住在同一时间，牠们都因陨石撞击以及长期的大规模火山活动所引起的灾难而灭绝。